
 
 

 
 

PŘIHLÁŠKA NA POZICI V SČSF 
 

Pozice, na kterou kandiduješ: VP pro vzdělávaní 

Jméno a příjmení: Patrik Marián Sudický 

Adresa trvalého bydliště: Sládkovičova 53, Kolárovo, Slovensko 

 

Ročník a obor studia: 1. ročník, farmacie 

Datum narození: 15.01.2001 

 

 

Dosavadní zapojení se do fungování SČSF či zkušenosti z jiné studentské organizace: 

 

SČSF: 

- Zastávanie pozície PHC Koordinátora 

- Aktívny člen SČSF – překladatelé 

- Pomoc pri organizovaní (nekonajúceho sa plesu) – úspešný zber výhier do tomboly 

 

AIESEC: 

- Zastával som pozíciu koordinátora pre prichádzajúce stáže (podrobnosti 

v Motivačnom liste) 

 

Tvé vize a plány na rozvinutí Spolku v nadcházejícím roce: 

- Zorganizovanie diskusie/prezentácie, kde by sa študenti oboznámili s pozíciami vo 

farmaceutickom priemysle/biznise, aby lepšie spoznali nelekárenské profesie ako sú 

Regularory Affairs, Pharmaceutical Sales, Medical Advisor, MSL a i. 

- Ako perspektívny VP by som sa chcel viac stretávať s členmi môjho tímu, aby sa nastávajúce 

eventy vedeli pripraviť s dostatkom času vopred, zároveň stretávanie považujem za 

nesmierne dôležité po takmer 1,5 roku izolácie  

 

 

Motivační dopis: 

 



 
 

 
 

Zapájať sa do diania okolo mňa bolo pre mňa vždy nesmierne dôležité. Ešte pred nástupom 

na univerzitu bolo mojím malým snom, okrem toho, že predčasne nezanechám štúdium, 

zapájať sa do diania na univerzite. Mojím cieľom je byť viditeľnou a prínosnou súčasťou 

tvorby a budovania školy a jej extrakurikulárncyh aktivít. Už na gymnáziu som mal možnosť 

byť nápomocný pri vytváraní rôznych aktivít od teambuildingu učiteľov, organizovaní 

ekologickej osvety vo forme interaktívnych prednášok či organizovania debatných súťaží.  

 

V predposlednom ročníku gymnázia som sa oboznámil s medzinárodnou organizáciou 

AIESEC. Napriek tomu, že som ešte nebol vysokoškolským študentom som prešiel prijímacím 

konaním a stal som sa koordinátorom Incoming professional exchanges, t.j. prichádzajúcich 

stáží. Táto pozícia siahala do mnohých oblastí od vzdelávania cez logistiku až po 

vyjednávanie so slovenskými startupmi. Mojou úlohou bolo rokovať so slovenskými 

startupmi a hľadať vhodné a atraktívne pracovné pozície, ktoré by stážistov zo zahraničia 

zaujali.   

 

Celý proces začínal researchom veľkého kvanta firiem, vyselektovania tých, ktoré by boli pre 

nás atraktívne. Následne som ich oslovoval cez rôzne platformy – LinkedIn, email, Facebook 

či cold calling. So záujemcami som absolvoval sales meetingy, kde som im predstavil našu 

organizáciu a ciele našej potencionálnej spolupráce. S firmami, ktoré sa rozhodli 

spolupracovať sme spoločne vytvorili pracovné pozície, ktoré by stážisti zastávali počas ich 

pobytu. Pracovné pozície sme uverejňovali na AIESEC portáli, kde sa nám stážisti prihlasovali. 

Nasledoval screening životopisov a výber vhodného kandidáta. Po naviazaní kontaktu so 

stážistom sme spoločne vybavovali potrebné dokumenty, víza, letenky, transport z letiska či 

ubytovanie.  Táto skúsenosť ma osobnostne posunula vpred. Zlepšili sa mi komunikačné 

a prezentačné schopnosti, po mnoho absolvovaných meetingov s vedením firiem som bol 

sebavedomejší a vedel som svoje myšlienky lepšie štrukturalizovať.  

 

Zo spomínaných skúseností som čerpal aj počas toho, ako som zastával pozíciu PHC 

koordinátora. Bola to vynikajúca pozícia, kde som sa vedel bližšie zoznámiť s fungovaním 

spolku a hlavne jej úžasnými členmi. Tvorba osvetových kampaní ma aj napriek tomu, že sa 

všetky konali online veľmi bavila. Či už to bola organizácia „Immunisation week,“ propagácia 

Kam na diplomku alebo tvorba bookletu „Vaccines: myth and reality“ všetky akcie som 

považoval za aktuálne a pre poslucháčov/čitateľov prínosné a obohacujúce. Práca, ktorú sme 

v tíme vykonali mala vždy pozitívne ohlasy, za čo som celému tímu vďačný a cítim, že viezť 



 
 

 
 

vzdelávací tým v súčasnej konštelácií bude pre mňa veľká česť a pocta. Neviem si predstaviť, 

že by naše spolunažívanie nefungovalo.  

 

Pozícia viceprezidenta ma oslovila, keďže by som na vlastnej koži chcel skúsiť viezť tým. Je to 

určite veľká výzva existovať v synergii nielen vo vzdelávacom tíme ale aj vo výbore. Som ale 

pevne rozhodnutý týmto výzvam čeliť. Ďalej si chcem osvojiť komunikovanie so sponzormi 

Študentskej vedeckej konferencie a aj s fakultou. Najviac ma motivuje väčšia dávka 

zodpovednosti a možnosť sebarealizácie.  

 

V prípade, že sa bude potreba komunikovať v cudzom jazyku, cítim sa byť dostatočne 

vyzbrojený jazykovými zdatnosťami – či už angličtiny, z ktorej som obdržal diplom na úrovni 

C2, maďarčiny, ktorý je mojím materinským jazykom, či nemčiny.  

 

Byť členom výboru by bola pre mňa veľká česť a pocta, keďže zdieľam hodnoty tohto spolku 

a chcem sa podieľať na jej dobrom fungovaní.  Pevne verím, že si pozíciu viceprezidenta pre 

vzdelávanie osvojím a tím ako aj celý spolok bude aj mojím pričinením môcť naďalej 

prosperovať. 

 

 

 

Patrik Marián Sudický      

 
 
 

 


